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Protokoll från Svenska sjukhusfysikerförbundets årsmöte 2019 

Tid och plats: Onsdag den 13 november 2019, Falkenberg Strandbad, Falkenberg 

Närvarande (enligt närvarolista): Lars E. Olsson, Disa Åstrand, Anders Tingberg, Susanna 
Crafoord Larsen, Ulrika Lindencrona, Yosef Al-Abasse, Tufve Nyholm, Paula Gluchowski, 
Agnes Jachall, Jörgen Olofsson, Elin Wallström, Ana Maria Rodriguez, Eleonor Vestergren, 
Agnetha Gustafsson, Hector Silva Vida!, Jimmy Böijesson, Fredrik Wellman, Petter Wilke, 
Johan Olsrud, Anna Bejnö, Veronica Fransson, Thanh Tra Pham, Marcus Krantz, Jenny 
Oddstig, Anne Thilander Klang, Anja Almen, Therese Geber Bergstrand, Ylva Surac, Pontus 
Svenmarker, Sara Olsson, Elin Svensson, Rebecca Eden, Sofi Holmquist, Jakob Lagerlöf, 
Daniel Gälman, Elin Lidström, Sofia Åström, Sofia Hellman, Anna Arlebrand, Karolina 
Strand, Johanna Dalmo, Angelica Svalkvist, Caroline Adestam Minnhagen, Mattias Nickel, 
Maria Larsson, Karin Åberg, Maria Hultenmo, Elin Cederkrantz, Elin Maiiinsson, Sara 
Bruce, Per-Erik Åslund, Felicia Halleby, Eve Norrman, Hans-Erik Källman, Henrik Båvenäs, 
Ulrika Estenberg, Evelin Mattsson, Sofie Wickström, Jakobina Gretarsdottir, Åsa Ärlig, 
Christian Jamtheim Gustafsson, Michael Ljungberg, Hanna Holstein, Mattias Sandström, 
Anne Larsson Strömvall, Louise Strandberg, Sara Asplund, Christina Söderman, Maja Sohlin, 
Sonny La, Sven Bäck, Eva Wallström, Kristina Ydström, Ylva Lindgren, Sara Brockstedt, 
Petra Bergström, Helena Lizana, Marie-Louise Aurumskjöld 

Föredragningslista 

§ 1. Årsmötets öppnande
Årsmötet öppnades av ordförande Marie-Louise Aurumskjöld som hälsade alla välkomna och
förklarade mötet öppnat.

§ 2. Årsmötets behöriga utlysande och godkännande av föredragningslistan
Årsmötet beslutades vara stadgeenligt utlyst och föredragningslistan godkändes.

§ 3. Val av ordförande för årsmötet
Marie-Louise Aurumskjöld valdes till mötets ordförande.

§ 4. Val av vice ordförande, sekreterare och två justeringsmän för årsmötet
Som vice ordförande valdes Anders Tingberg (föredragare § 6-12), som sekreterare valdes
Ulrika Lindencrona, och för att justera protokollet valdes Elin Wallsten och Yosef Al-Abasse.

§ 5. Styrelsens årsberättelse
Marie-Louise Aurumskjöld presenterade årsberättelsen som också kommer att finnas
tillgänglig på förbundets hemsida.

Frågan lyftes vad som sker inom arbetet rörande specialistkompetens. Just nu ligger frågan 
hos regeringskansliet att beredas inför beslut. Fram till dess är det ingen aktivitet i ärendet hos 
berörda myndigheter. Styrelsen har skickat en förfrågan till regeringskansliet innan sommaren 
om hur det går men har inte fått något svar ännu. 
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§ 6. Ekonomisk redogörelse
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Då förbundets kassör inte närvarade vid årsmötet redogjorde Helena Lizana förbundets 
ekonomi samt förslag till budget för nästkommande år. Den ekonomiska redovisningen 
kommer att finnas tillgänglig på förbundets hemsida.

Frågan lyftes om varför det var budgeterat för 60 st annonseringar av tjänster för kommande 
verksamhetsår när det var 56 st under föregående? Antalet baseras på hur det sett ut de senaste 
åren. 

Överskottet från ECMP 2018 i Köpenhamn redovisas ej i budgeten då detta omhändertas av 
Svensk förening för Radiofysik. 

§ 7. Revisorernas berättelse
Revisor Per-Erik Åslund föredrog revisionsberättelsen. Revisorerna godkänner den 
ekonomiska redogörelsen och budgeten, och rekommenderar att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet.

§ 8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

§ 9. Fastställande av årsavgift
Årsmötet beslutade att medlemsavgiften blir oförändrad 100 kr under kommande 
verksamhetsår.

§ 10. Val av styrelse
Susanna Crafoord Larsen redovisade valberedningens arbete.

Styrelse före årsmötet: 
Marie-Louise Aurumskjöld 
ltembu Lannes 
Ulrika Svanholm 
Sonny La 
Sebastian Sarudis 
Helena Lizana 
Maja Sohlin 

vald till 2020 
vald till 2020 
vald till 2020 
vald till 2019 
vald till 2019 
vald till 2019 
vald till 2019 

Sonny La, Sebastian Sarudis, Helena Lizana och Maja Sohlin ställer alla upp för omval och 
Valberedningen föreslår detta. Årsmötet beslutade att anta valberedningens förslag och välja 
dessa som ledamöter i förbundets styrelse på två år. 

Styrelse efter årsmötet: 
Marie-Louise Aurumskjöld 
ltembu Lannes 
Ulrika Svanholm 
Sonny La 
Sebastian Sarudis 
Helena Lizana 
Maja Sohlin 

vald till 2020 
vald till 2020 
vald till 2020 
vald till 2021 
vald till 2021 
vald till 2021 
vald till 2021 

Beslut om företrädare gentemot Handelsbanken

Styrelsen beslutar att följande personer får:
- Företräda föreningen enligt Handelsbankens Fullmakt ideell förening som fullmaktshavare.
- Skriva under blanketterna Ansökan ideell förening/Begäran om ändring för ideell förening 
gentemot Handelsbanken samt Fullmakt ideell förening, enligt ovan, som fullmaktsgivare.
- Företräda enligt ovan var för sig:
 - Sebastian Sarudis, 19810902–0530
 - Marie-Louise Aurumskjöld, 19790112–4144

Beslut om användare av Handelsbanken internetbanken för företag 

Styrelsen beslutar att följande personer ska vara företagsanvändare för föreningen i 
Handelsbanken internetbanken för företag: 
- Sebastian Sarudis, 19810902–0530
- Marie-Louise Aurumskjöld, 19790112–4144
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§ 11. Val av två revisorer
Årsmötet beslutade att väija om Per-Erik Åslund och Karolina Strand som revisorer.

§ 12. Val av valberedning om tre ledamöter (varav en sammankallande)
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Årsmötet beslutar att välja om valberedningen, som då fortsatt består av Susanna Crafoord
Larsen (sammankallande), Ulrika Lindencrona samt Annie Bjäreback.

§ 13. Övriga frågor

Frågan lyftes om att det vore önskvärt att kunna vara medlem i Svenska 
Sjukhusfysikerförbundet utan att vara medlem i Naturvetarna. Detta är inte möjligt då 
Svenska Sjukhusfysikerförbundet är en professionsförening inom Naturvetarna som kräver att 
medlemskap även inom Naturvetarna. 

Diskussion kring varför det är svårt att få in ansökningar för bidrag till kliniskt inriktade 
projekt inom sjukhusfysik? Skall man ha en stående annonsering i Sjukhusfysiker? Be 
tidigare arrangörer av workshops/kurser som fått bidrag att skriva om sina erfarenheter i 
Sjukhusfysikern? Styrelsen tar med sig frågan under kommande års arbete. 

Diskussion om avgiften för annonsering av lediga tjänster. Önskemål om tidsförskjutet 
utskick mellan utskicken från Svenska Sjukhusfysikerförbundet och Svensk Förening för 
Radiofysik. Finns både för och nackdelar med detta men styrelsen tar med sig frågan under 
konunande års arbete 

Önskemål om att det skulle kunna vara möjligt att välja enbart nedladdning eller mail-utskick 
av Sjukhusfysikern istället för utskick av pappersversion via post. Styrelsen tar med sig frågan 
under kommande års arbete. 

§ 14. Mötets avslutande
Ordföranden tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet 

Ulrika Lindencrona 

Justeras 

.� 7:/i;:;:_Louise Aurumslqöld 
Ordförande Juste rare 

Yosef Al-Abasse 
Justerare 


